

Koller Auktionen - Lot 2011

A191 Joaillerie - mercredi 04 décembre 2019, 10h30



DIAMOND AND GOLD BRACELET, BY CHOPARD.

Yellow gold 750, 17g.

Model Happy Diamonds. Curb chain bracelet, decorated with a diamond-set heart motif, the centre with 1 mobile diamond. Total weight of diamonds 0.29 ct, signed Chopard. L ca. 18,5 cm.

With original case and Chopard certificate, May 2006.

CHF 500 / 800

€ 470 / 750

Koller Auktionen - Lot 2011

A191 Joaillerie - mercredi 04 décembre 2019, 10h30



Koller Auktionen - Lot 2011

A191 Joaillerie - mercredi 04 décembre 2019, 10h30

Chopard
GENÈVE
depuis 1825

ECHTHEITS-ZERTIFIKAT • CERTIFICATE OF ORIGIN

Wir bestätigen hiermit, daß es sich bei diesem Modell um ein Original *Chopard*-Produkt handelt. Unter Achtung der Tradition, welche die Grundlage unseres Rufes als Uhren- und Schmuckwarenhersteller bildet, werden unsere Modelle nach modernsten technischen Methoden von qualifizierten Fachleuten gefertigt und vor ihrer Auslieferung mehrfach einer strengen Qualitätskontrolle unterzogen.

Die Qualität der von uns verwendeten Edelmetalle wird durch unser Herstellerkennzeichen *Chopard* oder **LLC** gewährleistet.

Wir garantieren, dass wir nur Diamanten verwenden, deren Schnitt, Reinheit und Farbe dem höchsten Qualitätsstandard entsprechen.

Unsere farbigen Diamanten sind naturfarben. Für diese farbigen Diamanten und für unsere Edelsteine, wie Saphire, Rubine und Smaragde, garantieren wir die beste Auswahl.

This is to certify that this model is an original *Chopard* product which has been entirely manufactured in our own workshops.

According to our tradition as watch and jewelry manufacturers all our models are manufactured by highly qualified specialists using the latest technology. Our products are only released for sale after having undergone strict quality controls.

We guarantee the quality of the precious metals used in our products by stamping our hallmark by either *Chopard* or **LLC**.

We hereby certify that only diamonds which apply to the highest standards of cut, clarity and colour are used in our products.

All coloured diamonds are natural coloured. All coloured diamonds and coloured stones, such as sapphires, rubies and emeralds, are guaranteed to be of the highest quality.

85/1876-20 750/000 GELBGOLD
 ARM BAND HAPPY DIAMONDS
 14 BRILL. = 0.24 CT FC
 1 BRILL. = 0.05 CT FC LOSE
SERIEN-NR. : 6016192

VERKAUFT DURCH:
12944682
Haussener
Uhren und Bijouterie

Chopard & Cie S.A.

CODE : 106037296001ncl

No. 1011 2019 *Haussener*